
PROTOKÓŁ NR 50/13

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 5 czerwca 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 18:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski, 

5. Mariusz Kubiak,

6. Paweł Pituch.

       Nieobecni usprawiedliwieni: Teresa Szczepańska, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

7. Andrzej Machnica,

8. Zbigniew Mazurak,

9. Anna Perłowska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Analiza projektu uchwały w sprawie terminu i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.

3. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie K.G.K. otworzyła przewodnicząca P. Anna Klepacz. Poprosiła P. Dyrektor ZEZK-u 

o  wyjaśnienie  w  sprawie  wyliczeń  kwoty  117.033  zł  stanowiącej  wynagrodzenie  inkasenta  tj.  ZEZK-u  za 

obsługę systemu za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Ad. 2 Dyrektor ZEZK-u wyjaśniła że kwota ta wynika z wyliczeń i taka wysokość jest niezbędna na 

wynagrodzenie zatrudnienia dla czterech osób które mają obsługiwać system obsługi wywozu nieczystości 

stałych,  przy  czym  w  kwocie  tej  zawarty  jest  zakup  niezbędnego  sprzętu  biurowego.  Kwota  117.033  zł  

przeznaczona jest na pół roku, podczas gdy uchwała podjęta przez Radę Miejską nr XLVI/219/13 z dnia 4 

marca 2013 r. opiewała na wysokość 195.000 zł za okres całego roku.

Radny A. Machnica z czego wynika zatrudnienie 4 osób?

Radny P. Pituch pytał dlaczego sprzęt zakupiony do obsługi systemu stanowiący środki trwałe ma być liczony  

w koszty skoro będzie odpisywana amortyzacja od sprzętu?

Po dłuższej dyskusji radni doszli  do wniosku że na początek winny być zatrudnione 2 osoby i 1  osoba w 

ramach umowy zlecenia.

Według radnych, przez pierwsze 2-3 miesiące, podczas gdy będzie dużo pracy niezbędne będzie zatrudnienie 
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3 osób, później wystarczy dwie osoby do obsługi systemu.

 

Ad. 3  W sprawach różnych poruszony został problem mieszkanki która podpisała umowę najmu 

lokalu mieszkalnego przy ul. (…) i zwróciła się do radnych w związku z ponoszeniem kosztów na niezbędne 

prace umożliwiające funkcjonowanie sprzętu gazowego, sanitarnego.

Według P. Dyrektor nastąpiła tam zamiana z lokalu przy ul. (…) na ul. (…). Mieszkanka ta podpisała protokół  

odbioru, tym samym wiedziała z czym ma do czynienia.

W sprawie mieszkanki z ul. (…), która od trzech lat bezskutecznie ubiega się o remont dachu i rynny, Pani  

Dyrektor obiecała że do 14.06.2013 nastąpią roboty zabezpieczające zalewanie mieszkania na parterze. 

Wnioski Komisji:

1.  K.G.K.  podczas  analizy  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  o  przyjęcie  regulaminu 

utrzymania  czystości  i  porządku,  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami,  zajęła  stanowisko  o  

zatrudnieniu dwóch osób na stałe do obsługi  systemu i  jednej  osoby na umowę-zlecenie na okres trzech 

miesięcy.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 

2


